

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INT'L ARABIAN DEVELOPMENT AND INVESTMENT TRADING CO. Date: 22-03-2021 02:09:23 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانماء العربية للتجارة والاستثمارات العالمية التاريخ: 22-03-2021:09:29 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of INT'L ARABIAN DEVELOPMENT AND INVESTMENT TRADING CO. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 01:30 on 30-03-2021 at The two meetings on electronic means of Zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الانماء العربية للتجارة والاستثمارات العالمية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 30-03-2021 الساعة 30:30 في الإجتماعين على وسلية الإتصال المرئي الإلكترونيZoom وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
The capital becomes 3 million JD / share	يصبح رأس مال الشركة 3 مليون دينار / سهم
Decreasing of the Company's capital	تخفيض رأس المال
dcrease capital from 7 million JD / share to 3 million JD / shares , by amortizing 4 million JD / shares in the balance of accumulated losses as on 12/31/2020.	-1 تخفيض رأس مال الشركة المصرح به والمكتتب به المدفوع من 7 مليون دينار/سهم الى 3 مليون دينار/سهم وذلك بإطفاء بمقدار 4 مليون دينار/سهم في رصيد الخسائر المتراكمة كما في 2020/12/31.
Other:	آخر:
Authorizing the chairman and / or his deputy to complete the official and legal procedures with the concerned authorities to implement the decisions of the extraordinary general assembly.	-1 تفويض رئيس مجلس الادارة و/ أو نائبه باستكمال الاجراءات الرسمية والقانونية لدى الجهات المعنية لتنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Jamil Ragheb Almahroog Position: Director of Financial and Administrative	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Jamil Ragheb Almahroog المنصب: مدير مالي واداري